
PROTOKÓŁ nr XIII/2025 

Z XIII NADZWYCZAJNEJ SESJI RADY MIEJSKIEJ SIERPCA 

z dnia 17 lutego 2025 roku. 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.  

Obrady XIII nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej Sierpca IX kadencji otworzył  

o godz. 08:00 Przewodniczący Rady Miejskiej Sierpca p. Dariusz Malanowski, 

stwierdzając jednocześnie quorum uprawniające Radę do podejmowania uchwał 

– załącznik nr 1, a zakończył ok. godz. 08:20 tego samego dnia. Sesja została 

zwołana na wniosek Burmistrza Miasta Sierpca – załącznik nr 2 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

Obecni: 

1. Justyna Babecka 

2. Artur Dariusz Balcerowski 

3. Przemysław Bukowski 

4. Zbigniew Długokęcki 

5. Joanna Frej 

6. Waldemar Frydrychowicz 

7. Barbara Gil 

8. Krzysztof Kacperski 

9. Dariusz Malanowski 

10. Michał Roznoch 

11. Krzysztof Rudowski 

12. Dariusz Sieciński 

13. Wojciech Andrzej Skorłutowski 

14. Krzysztof Skrzyński 

15. Joanna Marta Szewczykowska 

2. Przyjęcie dziennego porządku obrad. 

Przewodniczący RM, p. Dariusz Malanowski, odczytał porządek obrad i poddał go 

pod głosowanie. 

 Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie dziennego porządku obrad. 

 Rada w Głosowaniu: 13 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – przyjęła dzienny 

porządek obrad – załącznik nr 3 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Joanna Frej, 

Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Dariusz Malanowski, Michał Roznoch, Krzysztof 



Rudowski, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna 

Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (2) 

Przemysław Bukowski, Krzysztof Kacperski 

3. Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2025 rok. 

Przewodniczącego RM, p. D. Malanowski,  o głos poprosił Burmistrza,  

p. J. Perzyńskiego, który poinformował, iż z uwagi na pozytywne rozpatrzenie przez 

Urząd Wojewódzki w Warszawie wniosku dotyczącego remontu ul. Mickiewicza, 

gdzie na przebudowę odcinka od tzw. przepompowni do obwodnicy miasto 

otrzymało kwotę ponad 2 mln zł, stąd potrzeba wpisania tych środków do budżetu 

oraz zabezpieczenia ze strony miasta ok 30% wkładu na ten cel, czyli kwoty  

903 000 zł. Dodał, że w związku z tym kwota wydatków na ten rok zwiększy się do 124 

mln zł. Radna, p. B. Gil, zapytała, ile ten odcinek ma metrów i co będzie robione za 

te prawie 3 mln zł? Burmistrz odpowiedział, że co do metrażu, to w tej chwili nie jest w 

stanie podać dokładnego metrażu, ale jeśli chodzi o ten rejon, to łącznie, ponieważ 

są również wyasygnowane środki w ramach innego projektu na część drogową, 

będzie to od ul. Piłsudskiego aż do obwodnicy, co obejmie też swoim zasięgiem 

teren przed ogródkami działkowymi. Oprócz wymiany nawierzchni, będzie również 

przebudowany chodnik ze ścieżką rowerową. Dodał, że na koszt EMPEGEK-u będzie 

doprowadzona kanalizacja sanitarna do budynków, które znajdują się za  

ul. Piłsudskiego. Radna, p. B. Gil, zapytała, czy chodnik będzie wydłużony do samej 

obwodnicy? Burmistrz wyjaśnił, że trwają rozmowy, jeśli chodzi o projekt, to 

uwzględnia on chodnik i ścieżkę rowerową do obwodnicy, przy czym względy 

formalne wymagają od miasta jeszcze pracy z MZDW i połączenia obu inwestycji. 

Wiceprzewodniczący RM, p. K. Rudowski, zapytał o kwotę 4 214 zł wymienioną w 

uzasadnieniu uchwały odnośnie gospodarki mieszkaniowej. Skarbnik odpowiedziała, 

że w związku z tym, iż w ubiegłym roku wszedł przepis dający możliwość przekazania 

dodatkowych środków dla osób wypełniających pewne zadania, chodzi tu o MOPS  

i Żłobek, które od lipca ubiegłego roku otrzymują dodatek motywacyjny. W związku  

z tym, że zostały przesłane dokumenty do Gminy Miasto Sierpc i zostały one 

podpisane, następuje wprowadzenie tego planu po stronie wydatków i dochodów, 

aby można było wypłacić wynagrodzenia, bo okres obowiązywania tego zadania 

jest kilkuletni, do 2027 r., ale co roku muszą być dokonywane zmiany w budżecie  

i podpisywane dokumenty. Jeśli chodzi o gospodarkę mieszkaniową, to jest to jedno 

z zadań, najem budynku, które już w tamtym roku zostało wprowadzone do 

Wieloletniej Prognozy Finansowej, to jest wynajem bloku przy ul. Poziomkowej, który 

wszedł w zasób mieszkaniowy gminy a właścicielem jest spółka. Dlatego, że w 

tamtym roku zabezpieczona była kwota niższa a w tym roku następuje 3% podwyżka 

czynszu wskazanego przez spółkę i wynegocjowaną przez miasto i dlatego brakuje 

tu kwoty 4 214,76 zł, jest to kwota roczna. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2025 rok.  

Rada w głosowaniu: 13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

129/XIII/2025 RM  ws. zmian uchwały budżetowej na 2025 rok - załącznik nr 4 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 



Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Joanna Frej, 

Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Dariusz Malanowski, Michał Roznoch, Krzysztof 

Rudowski, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna 

Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (2) 

Przemysław Bukowski, Krzysztof Kacperski 

4. Uchwała RM ws. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 

2025 - 2040. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, zapytał, czy są pytania do projektu uchwały? 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący RM poddał uchwałę pod głosowanie. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 

2025 - 2040. 

Rada w głosowaniu: 13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

130/XIII/2025 RM  ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 2025 – 

2040 - załącznik nr 5 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Joanna Frej, 

Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Dariusz Malanowski, Michał Roznoch, Krzysztof 

Rudowski, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna 

Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (2) 

Przemysław Bukowski, Krzysztof Kacperski 

5. Zakończenie obrad 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej p. Dariusz 

Malanowski, zamknął obrady XIII sesji nadzwyczajnej IX kadencji Rady Miejskiej 

Sierpca. 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej Sierpca 

Dariusz Malanowski 

Przygotował(a):  

Inspektor 

Beata Kowalska 


